
 

 

 

  

   
 

 
 

         
          
               

              
              

  
 

       
 

            
           

 
 

       
 

             
   

 

           
 

             
       

       
 

          
                 

      

 
 

 

      

     

2024-2025 

HSN Board of Directors 

Open Session Meetings 

Welcome 

The Board of Directors is committed to being open and transparent to its stakeholders by conducting 
its business in public through open Board meetings. This is an opportunity for the Board of Directors 
to keep the public abreast of what is happening in their health care system. The meetings also create 
and promote an understanding of the role of Health Sciences North in the community and emphasize 
the responsibilities of the Board and its decision-making process. The public is welcome to attend 
these meetings. 

Protocol for attending the HSN Board meetings: 

•	 Meetings will be held in person and via the Microsoft Teams platform. Requests for attendance 
can be sent via email to Rebecca Ducharme, Corporate Governance and Legal Counsel at 
rducharme@hsnsudbury.ca. 

•	 Tape recorders are prohibited during Board meetings. 

•	 Members of the public and media are not permitted to ask questions or interrupt proceedings 
during the meeting. 

•	 Members of the public and media will be excused from closed (in camera) sessions. 

•	 Members of the public and media will receive, upon request, an agenda for the public session 
of the Board, minutes from the previous public Board meeting, handouts of presentations made 
at the public session, and reports from the Chair and CEO. 

•	 If media wishes to interview members of the HSN Board of Directors regarding matters related 
to the Hospital or to health care, the CEO and the Board Chair shall act as the HSN Board of 
Directors’ exclusive media contacts, unless otherwise delegated. 

Meeting Schedule 

Tuesday,  September 24,  2024  at  5:30  pm 
 
Tuesday, November 26, 2024 at 5:30 pm
 
Tuesday,  January 28,  2025  at 5:30  pm 
 
Tuesday, March 25, 2025 at 5:30 pm
 
Tuesday,  May  27,  2025  at 5:30  pm
  

mailto:rducharme@hsnsudbury.ca


 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

  
  

       
           

             
          
      

    
 

        
 

          
       

     
 

    
 

             
  

 
       

 
             

      
            

 
 

           
         

    
  

 

   
 

        

      

2024-2025 

Conseil d'administration d'HSN 
Réunions publiques 

Bienvenue 

Le Conseil d'administration s'engage à être ouvert et transparent envers ses parties prenantes en 
dirigeant ses affaires en public grâce aux réunions publiques du Conseil. C’est une occasion pour le 
Conseil d'administration de tenir le public au courant de ce qui se passe dans le système de soins de 
santé. De plus, les réunions créent et favorisent une compréhension du rôle d’Horizon Santé-Nord 
dans la communauté et mettent en relief les responsabilités du Conseil et son processus décisionnel. 
Le public est invité à participer à ces réunions. 

Voici le protocole pour participer aux réunions du Conseil d’Horizon Santé-Nord : 

•	 Les réunions se tiendront en personne et via la plateforme Microsoft Teams. Les demandes de 
participation peuvent être acheminées par courriel à Rebecca Ducharme, Avocate-conseil et 
agente de gouvernance organisationnelle : rducharme@hsnsudbury.ca. 

•	 Les magnétophones sont interdits durant les réunions du Conseil. 

•	 Le public et les médias n'ont pas le droit de poser des questions ou d’interrompre le déroulement 
de la réunion. 

•	 Le public et les médias ne peuvent assister aux réunions à huis clos. 

•	 Le public et les médias recevront, sur demande, l’ordre du jour de la séance publique du Conseil, 
le procès-verbal de la réunion publique précédente du Conseil, les documents des présentations 
faites lors de la séance publique, ainsi que les rapports du Président et du Président-directeur 
général. 

•	 Si les médias désirent interviewer les membres du Conseil d'administration d'HSN portant sur 
des questions liées à l’Hôpital ou les soins de santé, le président-directeur général et le président 
du Conseil seront les seules personnes-ressources du Conseil d’administration d’HSN, sauf 
indication contraire. 

Calendrier des réunions 

le mardi 24 septembre 2024 à 17 h 30
 
 le mardi  26  novembre 2024  à 17  h  30 
 

le mardi 28  janvier  2025  à 17  h  30 
 
le mardi 25 mars 2025 à 17 h 30
 
le mardi  27 mai  2025  à  17  h  30 
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